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  PONIKVE VODA  d.o.o.  

             Vršanska 14      

SKUPŠTINA DRUŠTVA    

 

Klasa: 363-01/20-01/11 (Broj: 47-s/20) 

Urbroj: 2142-03/03-20-3 

Krk, 23. studenoga 2020. 

Z A P I S N I K 

 

sastavljen dana 23. studenoga 2020. godine o redovnoj 47. sjednici skupštine društva održanoj s 

početkom u 9,35 sati  

 

PRISUTNI: 

 

1. DARIJO VASILIĆ, gradonačelnik Grada Krka, 2336 glasova, zasupa po odluci 

2. TONI JURANIĆ,  načelnik Općine Baška,  1393 glasova, zastupa po odluci 

3. NEVEN KOMADINA, načelnik Općine Dobrinj, 1231 glas, zastupa po odluci 

4. ROBERT ANTON KRALJIĆ,  načelnik Općine Malinska-Dubašnica,  1781 glasova, 

zastupa po odluci 

5. MIRELA AHMETOVIĆ,   načelnica Općine Omišalj, 1609 glasova,  zastupa po odluci 

6. MARINKO ŽIC, načelnik Općine Punat, 1055 glasova, zastupa po odluci 

 

ODSUTNI:  

 

1. DRAGAN ZAHIJA,   načelnik Općine Vrbnik,  595 glasova, zastupa po odluci 

 

UKUPNO GLASOVA : 9405 od 10 000 – 94,05 % 

 

 Sjednici prisustvuje direktor društva mr.sc. Ivica Plišić, dipl.ing.građ. sa suradnikom N.Hržićem 

(pomoćnik direktora), I.Jurešićem (Ponikve eko otok Krk), S.Mrakovčić (Ponikve usluga), B.Srdoč 

(Ponikve usluga)   

 

Predsjednik upoznaje prisutne da su na sjednici prisutni Goran Marević i Tomislav Cimerman kao 

javnost. Utvrđuje da su zahtjevi predani u skladu s utvrđenim rokovima za prijavu. 

 

Predsjednik utvrđuje kvorum potreban za rad i odlučivanje. 

 

DNEVNI RED: 

 

• usvajanje zapisnika s 46. redovne sjednice društva od 30.09.2020. 

 

1. Izvještaj o devetmjesečnom poslovanju društva u 2020. godini 

2. Odlučivanje o izmjenama i dopunama Plana poslovanja za 2020, godinu (II rebalans) 

3. Odlučivanje o uvođenju naknade za razvoj na području Općine Malinska-Dubašnica 

4. Odlučivanje o stavljanju izvan snage Odluke o pravu na pristup informaciji (Sl.novine 

PGŽ 34/14) 

5. Razno 

 
Predsjednik daje na usvajanje, a skupština jednoglasno usvaja dnevni red.  
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Zapisnik sa 46. sjednice skupštine društva od 30.09.2020.  

 

R.A.Kraljić  (predsjednik) daje na potvrdu zapisnik. 

N.Komadina (Dobrinj) pita zašto nema zaključka o provedbi postupa povećanja temeljnog kapitala. 

B.Miler (Ponikve usluga) – zaključak je donesen na 45. sjednici i postupak je u toku. 

 

Nakon toga skupština sa 9405 glasova (94,05 %) potvrđuje zapisnik sa 46. sjednice. 

 

AD.1.  

Izvještaj o devetmjesečnom poslovanju u 2020. godini. 

 

Predsjednik poziva direktora da uvodno izvjesti. 

 

I.Plišić (direktor) ukratko izvješćuje o poslovnim rezultatima u prvih devet mjeseci, smanjeni su 

prihodi i rashodi koliko je bilo moguće. Poslovni gubitak će iznositi oko milijun kuna. 

N.Hržić (Ponikve voda) informira da su prihodi smanjeni za oko 5 milijuna kuna, prodano je oko 

15% manje vode.  

Predsjednik otvara raspravu u kojoj sudjeluju svi prisutni. 

M.Ahmetović (Omišalj) moli da se poslovni podaci u priloženoj tabeli drugačije slože odnosno da 

bude vidljiv odnos rebalansa prema prema planu poslovanja.  

 

Nakon zaključenja rasprave skupština jednoglasno sa 9405 glasova „ZA“ donosi 

 

ODLUKU 

 

1. Prihvaća se Izvještaj o devetmjesečnom poslovanju u 2020. godini. 

 

AD.2.  

Odlučivanje o izmjenama i dopunama Plana poslovanja za 2020. godinu (II rebalans) 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) poziva I.Plišića (direktora) da uvodno izvjesti o predmetnoj točki.  

 

I.Plišić (direktor) ukratko izvješćuje o dodatnom smanjenju rashoda u odnosu na 1. rebalans, ali kako 

su i prihodi smanjeni, planira se gubitak poslovne godine od oko milijun kuna. 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) otvara raspravu u kojoj sudjeluju svi prisutni. 

 

T.Juranić (Baška) moli da se priložena tablica s podacima dodatno obrazloži, odstupanja u odnosu 

na planirano, uštede na plaćama. 

N.Hržić (Ponikve) – uštede na plaćama su postignute jer se nije isplaćivala stimulacija, prekovremeni 

sati, dvoje radnika je umirovljeno, općenito je manji broj radnika u odnosu na 2019. godinu.  

T.Juranić (Baška) komentira da te uštede na plaćama ne znače smanjivanje plaća i želi da se objasne 

odstupanja od Plana poslovanja kao i što predstavljaju ostale usluge u stavci 14. (analitika stavke) 

I.Plišić (direktor) objašnjava po stavkama u tablici zašto je i koliko došlo do odstupanja u odnosu na 

planirano.  

N.Hržić (Ponikve) obrazlaže stavku 14.-  predstavlja kvarove za što se angažiraju vanjski izvođači jer 

Ponikve nema odgovarajući mali stroj za takve radove, a ni potrebnog radnika (strojara). Čim 

riješimo ta pitanja, Ponikve će sama otklanjati kvarove.  

T.Juranić (Baška) – iz stavke „prijevoz na posao“ proizlazi da su ti troškovi povećani u odnosu na 

prije. Kolike su uštede otkada  radnici ne koriste za prijevoz na posao službena vozila ? 

N.Hržić (Ponikve) – to je vrlo teško izračunati jer se službena vozila koriste za rad, a prijevoz na 

posao je samo jedan mali dio troškova. Firmu više košta plaćanje prijevoza. Skupština je odlučila da 

se prijevoz plaća kako se vozila ne bi koristila izvan radnog vremena,  radi javnosti.Troškove smo 

smanjili jer smo prodali jedan dio vozila, ali već sada znamo da moramo nabaviti barem jedno vozilo 

kako bi vodni redar mogao obavljati posao. Također se povećala kilometraža kanalizacijske i vodne 
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mreže, broj CS, održavamo hidrante i kako bismo obavljali sve te poslove trebamo raspolagati i 

vozilima. 

M.Ahmetović (Omišalj) – pogriješili smo što se tiće visine troškova, ali ovo je bilo zbog javnog 

interesa. Inače, protiv je da se radnicima ne isplaćuju prekovremeni osim ako su radnici suglasni s 

tim. 

I.Plišić (direktor) – zbog COVID-a 19 i provedbe mjera  rad smo organizirali po grupama pa je 

određeni broj radnika na proljeće koristio godišnji odmor, a sada koristimo ovu preraspodjelu. 

Morali smo se tako organizirati kako bismo se sačuvali od korone i osigurali dovoljan broj radnika. 

Zasada su trojica radnika oboljela, a 5 ih je u izolaciji. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, a skupština sa 8012 glasova „ZA“ i 1393 „PROTIV“ donosi 

 

ODLUKU 

 

1. Prihvaćaju se izmjene i dopune Plana poslovanja za 2020. godinu (2. rebalans) sa mjerama za 

smanjivanje rashoda: 

• planirani rashodi u iznosu od  57.499.886,00 kn smanjuju se na 55.902.493,00 kn 

• planirani prihodi u iznosu od  55.742.400,00  kn smanjuju se na 54.818.970,00 kn 

• planirani gubitak u iznosu 1.083.523,00 kn 

• plan nabave osnovnih sredstava i investicija u iznosu od 11.009.300,00  kn smanjuje se na 

11.003.000,00 kn 

 

AD.3. 

Odlučivanje o uvođenju naknade za razvoj na području Općine Malinska-Dubašnica 

 

Uvodno je izvjestio A.R.Kraljić (predsjednik). Općina Malinska-Dubašnica je važećom Odlukom 

sredstva naknade za razvoj namijenila financiranju Projekta Jadran. Kako se skupi više sredstava 

nego je to potrebno za izvršenje obveza prema projektu Jadran, potrebno je donijeti novu Odluku 

kojom će se više skupljena sredstva moći utrošiti za gradnju ostalih vodnih građevina.  

Važeću Odluku je donijelo Općinsko vijeće Općine, ali izmjenama Zakona o financiranju vodnog 

gospodarstva za odlučivanje o naknadi za razvoj je sada nadležan javni isporučitelj vodne usluge. 

N.Hržić (Ponikve) napominje da će se izgradnja vodnih građevina moći graditi samo ako je planirana 

u Planu izgradnje, inače ne. 

 

Baz rasprave skupština jednoglasno sa 9405 glasova „ZA“ donosi 

 

O D L U K U  

o obračunu i naplati naknade za razvoj za gradnju komunalnih 

vodnih građevina na području Općine Malinska-Dubašnica 

 

Članak 1. 

 Ovom Odlukom uvodi se obveza plaćanja naknade za razvoj za gradnju komunalnih vodnih 

građevina na području Općine Malinska-Dubašnica, utvrđuju obveznici plaćanja, visina naknade, 

namjena prikupljenih sredstava , način i rok uplate, prava i obveze isporučitelja javne usluge-Ponikve 

voda d.o.o. (u daljnjem tekstu: Isporučitelj) te nadzor nad obračunom i naplatom naknade za razvoj. 

Članak 2. 

 Naknada za razvoj će se prikupljati radi financiranja i sufinanciranja izgradnje komunalnih 

vodnih građevina na području Općine Malinska-Dubašnica , u skladu s godišnjim i višegodišnjem 

Planom izgradnje komunalnih vodnih građevina koje donosi Skupština isporučitelja i to: 

 

1. Za otplatu anuiteta podzajma korištenog u sufinanciranju investicije Projekt zaštite od 

onečišćenja voda u priobalnom području 2 (Projekt Jadran) – Podprojekt Malinska-Njivice,  
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2. Za izgradnju ostalih komunalnih vodnih građevina na temelju ugovora o financiranju 

sklopljenih s Ponikve vodom 

 

Planovi Isporučitelja iz st.2. ovog članka moraju biti usklađeni s Programom gradnje  objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture Općine Malinska-Dubašnica, čiji je sastavni dio program gradnje 

komunalnih vodnih građevina. 

 Prioritet u sufinanciranju ima investicija iz st.1.toč.1. ovog članka. 

Članak 3. 

 Obveznici plaćanja naknade za razvoj su svi korisnici javnih vodnih usluga na području 

Općine Malinska-Dubašnica. 

 Iznimno, od plaćanja naknade za razvoj izuzimaju se korisnici usluga javne vodoopskrbe za 

poljoprivredne priključke na području Općine. 

 Iznimno, ako isporučitelj vodne usluge oslobodi korisnika plaćanja dijela vodne usluge za 

količinu vode iznd 200 m3 u slučajevima kvara na internoj vodovodnoj mreži uzrokovanog višom 

silom u jednom obračunskom razdoblju, naknada za razvoj će se obračunati na osnovi prosječne 

potrošnje vode u prethodne dvije godine. 

Članak 4. 

 Osnovica za obračun naknade za razvoj je jedinica mjere isporučene vodne usluge odnosno 

jedan metar kubični isporučene vode 1 (m3 ). 

Naknada za razvoj za sve kategorije korisnika iznosi 1,80 kn/m3 isporučene vode. 

Članak 5. 

 Naknada za razvoj se obračunava i naplaćuje putem računa za vodne usluge koje korisnicima 

ispostavlja Isporučitelj vodnih usluga i iskazuje se kao zasebna stavka. 

 Na iznos naknade za razvoj ne obračunava se porez na dodanu vrijednost.  

Članak 6. 

 Naknada za razvoj je prihod Isporučitelja vodnih usluga. 

 Način i rokovi plaćanja naknade za razvoj se određuju u skladu s Odlukom o cijeni vodnih 

usluga koju donosi Isporučitelj. 

Članak 7. 

 Sredstva prikupljena od naknade za razvoj iz čl.6. ove odluke se koriste za financiranje 

gradnje komunalnih vodnih građevina na području Općine Malinska-Dubašnica u skladu s Planom 

gradnje komunalnih vodnih građevina odnosno za financiranje otplate kredita i zajmova za gradnju 

tih građevina sukladno financijskom planu Isporučitelja vodnih usluga koji donosi skupština 

Isporučitelja. 

Članak 8. 

 

 Prikupljanje sredstava  naknade za razvoj i namjensko korištenje tih sredstava utvrđenih u čl. 

2.i 7. ove Odluke obavlja Isporučitelj vodnih usluga. 

 Isporučitelj je obvezan evidentirati obračunata i prikupljena ( naplaćena) sredstva naknade za 

razvoj na posebnoj poziciji u poslovnim knjigama. 

Isporučitelj je obvezan Općini Malinska-Dubašnica  dostaviti godišnje izvješće o 

obračunatim, prikupljenim (naplaćenim) i utrošenim sredstvima naknade za razvoj. 
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Članak 9. 

 Nadzor nad obračunom i naplatom naknade za razvoj obavlja nadležno tijelo Općine 

Malinska-Dubašnica na temelju dostavljenog izvješća iz čl. 8. ove Odluke. 

Članak 10. 

 Prikupljena (naplaćena) sredstva naknade za razvoj na temelju Odluke o naknadi za razvoj 

(Sl.novine PGŽ 19/10, 42/14, 7/16, 32/16, 12/19), a neutrošena do dana stupanja na snagu ove Odluke 

koristit će se za otplatu anuiteta podzajma korištenog u sufinanciranju investicije Projekt zaštite od 

onečišćenja voda u priobalnom području 2 (Projekt Jadran)-Podprojekt Malinska-Njivice i za gradnju 

komunalnih vodnih građevina na području Općine Malinska-Dubašnica sukladno Planu gradnje 

komunalnih vodnih građevina i sklopljenih ugovora o financiranju.   

Članak 11. 

 Ova Odluka važi do donošenja odluke o naknadi za razvoj iz čl.16.st.1. Zakona o izmjenama i 

dopunama Zakona o financiranju vodnog gospodarstva (NN RH 66/19), ali ne duže od 18.srpnja 

2022. godine. 

Članak 12. 

 Ova Odluka stupa na snagu prvi dan nakon donošenja, a primjenjuje se od 01.siječnja 2021. 

godine. 

 Ova Odluka se objavljuje u Narodnim novinama Republike Hrvatske i na internetskim 

stranicama Isporučitelja vodnih usluga. 

AD.4. 

Odlučivanje o stavljanju izvan snage Odluke o ostvarivanju prava 

Na pristup informaciji i ponovnoj uporabi informacija (Sl.novine PGŽ 36/14) 

         

A.R.Kraljić (predsjednik) pozvao je B.Miler (Ponikve usluga) da uvodno izvjesti. 

B.Miler (Ponikve usluga) je izvjestila da se radi o uputi Povjerenika za informiranje kojom nalaže da 

se Odluka o ostvarivanju prava na pristup informacijama i ponovnoj uporabi informacija (Sl.novine 

PGŽ br. 36/14) ukloni sa mrežnih stranica društva budući da se pravo na pristup informacijama 

ostvaruje izravno na temelju Zakona o pravu na pristup informacijama. 

 
Bez rasprave skupština jednoglasno sa 9405 glasova „ZA“ donosi  

 

O D L U K U  

o stavljanju izvan snage Odluke o ostvarivanju prava na pristup informacijama  

i ponovnu uporabu informacija 

 

Članak 1. 

 

Odluka o ostvarivanju prava na pristup informacijama i ponovnu uporabu informacija (Sl. novine 

PGŽ br. 36/14) stavlja se izvan snage. 

 

Članak 2. 

 

Ova Odluka  se objavljuje u Službenim novinama Primorsko-goranske županije. 

Ova Odluka se objavljuje na internetskoj stranici društva. 

 

AD.5. RAZNO 

 

5.1. T.Juranić (Baška) –radi li se na rješavanju problem miješanja oborinske i fekalne kanalizacije 

u ulici Emila Geistlicha u Baški? 
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N.Hržić (Ponikve) – radi se na tome. Teh-projekt hidro je dobio projektni zadatak za izradu revizije 

postojećeg stanja kanalizacijskog sustava Općine Baška (Palada, ulica E.Geistlicha) da se ustanovi je 

li je potrebno, s  obzirom na količinu otpadnih voda,  povećati postojeće profile kanalizacijskog 

kolektora. Kako bi rezultati bili kvalitetni potrebno je u Rapskoj ulici riješiti problem oborinske 

odvodnje koja trenutno ulazi po punom profilu u postojeću fekalnu kanalizaciju. 

Tokom 2021. godine Hrvatske vode će osigurati 400.000,00 kuna i Ponikve voda 80.000,00 kn za 

rehabilitaciju kanalizacijskih kolektora u Batomlju. S istim zahvatom riješit će se svi poznati prodori 

vode u fekanu kanalizaciju. U sklopu EU projekta u Baški će biti rehabilitirano 2.483 m kanalizacijske 

mreže i 213 revizijskih okana. 

U idućoj godini započet ispitivanje kanalizacijskih priključaka radi utvrđivanja odvodnje oborinskih 

voda sa krovova i okućnica u sustav javne odvodnje.  

 
I.Plišić (direktor) napominje da oborinska voda ulazi i po poklopcima na šahtama. 

 

5.2.  D.Vasilić (Krk) pita kad će se moći na kanalizaciju priključiti građevine za koje je planirana 

ugradnja fekalnih  pumpa? 

 

N.Hržić (Ponikve) – bit će postavljene do Božića, ali u funkciju smiju tek nakon tehničkog pregleda 

(veljače 2021. godine). 

 

5.3. T.Juranić (Baška) – stalno traži dostavljanje podataka o dugovanjima/potraživanjima, ali 

nikako da ih dobije. 

 

B.Srdoč (Ponikve usluga) – u zapisniku sa sjednice nema zaključka skupštine o dostavljanju 

navedenih podataka. 

 

Na zahtjev T.Juranića (Baška) skupština je jednoglasno sa 9405 glasova „ZA“ donijela 

 

ZAKLJUČAK 

 

1. Stručne službe se obvezuju za svaku sjednicu skupštine dostaviti izvještaj s podacima o 

potraživanjima i dugovanjima društva.  

 

 Dnevni red je iscrpljen pa predsjednik zaključuje sjednicu u 10,30 sati. 

 

Zapisničarka       Predsjednik skupštine 

Boranka Miler, v.r.       R.Anton Kraljić, v.r. 


